
Aan de Bestuurstafel – maart 2023 
 
Nadat het meer dan een jaar stil is gebleven, willen wij als parochiebestuur graag de traditie weer 
doen herleven om regelmatig en direct met u te communiceren over wat er ter tafel komt tijdens de 
bestuursvergaderingen. Daarom roepen wij “Aan de Bestuurstafel” in het leven, ter vervanging van 
het “Communiqué” dat voorheen periodiek werd verzonden en op de website gepubliceerd. In dit 
vernieuwde item willen wij de locatieteams en parochianen inzage geven in de onderwerpen die 
spelen en de vorderingen die worden gemaakt.  
 
Omtrent de pastorale ontwikkelingen, zal onze pastoor Eduard Kimman sj. de pen weer opnemen en 
verslag doen vanuit de pastoraatsgroep.  
 
Wat ligt er op tafel bij het parochiebestuur? 
Als parochiebestuur dragen wij zorg voor het parochiaal vermogen en de doelmatige aanwending 
daarvan ten bate van de parochie. De context waarin wij dat doen is er een van dalende trends: 
dalend kerkbezoek door ontkerkelijking en vergrijzing, een dalend aanbod van priesters en 
vrijwilligers en dalende inkomsten van de parochie. De uitdagingen zijn dus groot. Desalniettemin 
zetten wij ons met een enthousiast en toekomstgericht bestuur in voor onze parochie en het 
voortbestaan van de katholieke kerk in Nijmegen.  
 
Onroerende zaken 
Een belangrijk en terugkerend onderwerp aan de bestuurstafel is dan ook het vastgoed. De zeven 
“torens” die deze parochie rijk is, dienen onderhouden te worden. Zoals iedereen weet, is deze taak 
groter dan de beschikbare middelen. Dat brengt in alle bisdommen en parochies pijnlijke besluiten 
rondom kerksluitingen met zich mee, die nooit en voor niemand licht te nemen zijn. In onze parochie 
zijn deze besluiten dan ook nog niet genomen. Desalniettemin tekenen zich de contouren af van de 
meest logische keuzes, zoals in Neerbosch-Oost, die twee katholieke kerken rijk is. Toch is nog niks 
definitief en worden alle opties en alternatieven bekeken.  
 
Het is de ambitie om eind 2023 meer helderheid te hebben en kunnen geven. Gedurende dit jaar 
gaan we als parochiebestuur in gesprek met onze geloofsgemeenschappen en locaties om te bezien 
in hoeverre onze kerkgebouwen nog passen bij onze opdracht in deze tijd. Dat zal in goed overleg 
gaan met de locatieteams enerzijds en het bisdom anderzijds.   
 
In veel gevallen moet het parochiebestuur helaas besluiten dat zaken niet meer worden vervangen, 
zoals de vloerverwarming van de Petrus Canisiuskerk die het vlak voor kerst de begaf. Toch wordt er 
ook nog volop geïnvesteerd in het toekomstbestendig houden van onze kerken:  

- In de Dominicus Effata kerk wordt het sanitair gemoderniseerd.  
- De pastorie van de Antonius Abt kerk wordt voorzien van voorzetramen.  
- Het bestuur is akkoord met de vervanging van het ventilatiesysteem in de Agnes Lindenholt 

en legt dit ter accordering aan het bisdom voor.  
- De mogelijkheid van het realiseren van een invalidetoilet in de Maria Geboortekerk wordt 

onderzocht.  
- De Mariakapel van de Petrus Canisiuskerk dient beter geschikt te worden gemaakt voor de 

eredienst. De plannen hiervoor zullen worden uitgewerkt en aan het bisdom voorgelegd.   
 
Financieel  
Nauw verwant aan het thema vastgoed zijn de financiën, waarbij de energiecrisis de afgelopen 
maanden een ‘hot topic’ was. Nu het voorjaar weer in aantocht is, mogen wij opgelucht concluderen 
dat het een milde winter was en de nodige maatregelen hebben gewerkt. Er zijn op verschillende 
plekken ervaringen opgedaan met warmtekussens, dekens en/of het vieren in dagkapel of pastorie. 



Dank aan alle parochianen dat zij bereid waren om de kou te trotseren en desondanks samen te 
komen!  
 
Op 20 maart hebben de penningmeesters het jaarrekeningproces 2022 besproken. Het streven is, de 
geconsolideerde jaarrekening (van alle locaties en het bestuur tezamen) eind mei aan het bisdom te 
kunnen aanleveren. Sommige locaties hebben hun cijfers al aangeleverd. Hoewel we, zoals gezegd, 
de wintermaanden van 2022 goed doorgekomen zijn, moeten we rekening houden met een minder 
gunstige uitkomst voor de reguliere activiteiten, de ‘dagelijkse bedrijfsvoering’, als gevolg van vooral 
toch de energiekosten. Om die kosten beter te kunnen monitoren plaatsen we overal waar dat nog 
nodig is, slimme meters. Daarnaast zijn er altijd incidentele gebeurtenissen die een effect hebben op 
de jaarrekening. Voor 2022 moeten we bijvoorbeeld rekening houden met een koersverlies op 
beleggingen, herwaarderingen voor de WOZ en behaalde boekwinst bij verkoop van een gebouw. Op 
de definitieve uitkomst van de jaarrekening willen we hier nog niet vooruitlopen.  
 
Communicatie 
Met de komst van ons nieuwe bestuurslid, Hiske Gude, begin 2023 is er nieuwe energie en meer 
mankracht gekomen op de portefeuille Communicatie. Bij haar aantreden kon zij direct aan de slag 
met de nieuwe website, www.stefanus.nl, die vlak voor kerst plots was gelanceerd. Door gebrek aan 
capaciteit in het bestuur ontbrak het aan procesbegeleiding hieromtrent, waardoor locaties niet op 
de hoogte waren en informatie op de website niet actueel was. Onderhand is er hard gewerkt om 
iedereen aan boord te krijgen en de functionaliteiten van de nieuwe website goed in de vingers te 
krijgen.  
 
Op 9 maart jl. vond er een gezamenlijke bijeenkomst plaats van alle webbeheerders van de 
verschillende locaties met onze webbouwer, Stefan Wilkens van Keizer Karel Webdesign. Ondanks 
dat er nog veel verbeterpunten zijn en nog aardig wat content vernieuwd moet worden, was de 
algemene stemming positief. De nieuwe website is volgens alle webbeheerders een verbetering t.o.v. 
de oude. Bovendien is nu een basis gelegd voor meer samenwerking en afstemming omtrent de 
(digitale) communicatie, zodat wij meer als één geheel naar buiten kunnen treden.   
 
Bestuurlijk 
Op bestuurlijk vlak kunnen wij melden dat gesprekken over de vorming van een parochieraad weer 
zijn opgestart in januari 2023. Het is de ambitie om dit orgaan in het leven te roepen ter versterking 
van de parochie en de onderlinge verbondenheid.  
 
Ook is het bestuur in januari op bezoek geweest bij het locatieteam van de Antonius van Padua kerk, 
om te spreken over hun toekomstvisie als gemeenschap en locatie. Dit gesprek zal worden 
voortgezet op 22 april, waarbij de gehele gemeenschap uitgenodigd wordt om deel te nemen.  
 
Is er op uw locatie behoefte aan een gesprek met het bestuur? Schroom niet om ons te e-mailen op 
info@stefanus.nl.  
 
 


